
Bestyrelsens beretning 

Så gik året 2023 det blev det år hvor Reersnæs vandværk måtte 
stoppe med at indvinde vand fra egne boringer, 

Da vi omkring 1 februar åbnede for vandet fra Østofte. Vi nåede 
dog at oppumpe ca. 1.100 m3 

I januar dette skyldtes et tæret rør ved et hus i Reersnæs. 

Vi har købt ca. 11.000 m3 vand fra Østofte så vi har leveret lige 
under 12.000 m3 nogen lunde det sammen som i 2021 det hjalp 
der kom grise på havløkkegård igen. 

Ellers gik det fint med vand forsyningen vi havde dog et vandbrud 
på kirkevejen sidst på sommeren som hurtigt blev opdaget og 
repareret. 

Så kom det store vandforbrug da det blev tøvejr så Torben og jeg 
var igen ude og kigge på vandmålere, det var ved et tomt hus i 
Reersnæs hvor der i løbet af 3-4 dage var rendt omkring 150 m3 
heldigvis igennem vandmåleren. 

Så har vi fået det nye prøvetagningsskema som gælder for de 
næste 5 år hvor der skal tages 2 prøver på ledningsnettet hvert år. 

Desværre bliver flere huse enten revet ned eller solgt som ferie 
huse der står tomme i lang tid så vi vil stædig opfordre til man 
holder lidt øje med disse især efter en frost periode. 

Til sidst tak til bestyrelsen for året der gik. 


